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Zemjánszki Ákos elnökjelölt bemutatkozása és motivációja 
 

Zemjánszki Ákos vagyok, másod évfolyamos a pénzügy és számvitel, és elsőéves régészet 

szakon. Hajdúszoboszlóról származok, a hosszú utazási idő miatt ritkán járok haza, szinte min-

den időmet a kollégiumban töltöm, ez lett a második otthonom, ezt az érzést szeretném má-

sokkal is éreztetni amikor a VUK-ba költöznek. Hogy elősegítsem ezt, az elmúlt évben aktívan 

részt vettem az egyetemi közösség életében, mind a kollégiumi diákbizottságban, mind a Gaz-

daságtudományi kar Küldöttgyűlésében. 

A programok szervezése mellett fontosnak tartom a hallgatók érdekképviseletét. A tavalyi 

tanévben megismertem a kollégium működését, az itt lakókat és a szokásokat, tradíciókat, 

ezért úgy gondolom, hogy az alelnökömmel teljesen legitim módon tudjuk képviselni a Vezér 

úti kollégistákat. Véleményem szerint megvannak a kellő skilljeim, amik a feladatok betöltésé-

hez szükségesek, emellett a mostani DB elnök is támogat szakmai tapasztalatával. A vezető-

séggel is jó a viszonya a jelenlegi Diákbizottságnak, nagyon segítőkészek és folyamatos a kom-

munikáció, mind a diákbizottsággal, mind közvetlen a hallgatókkal. 

Remélem, hogy az idei évben is hasonlóan sokan érdeklődtök a KolHÖK iránt és sikeres 

működést kívánok a következő DB-nek! 

  



   

 

 

 
Géczy Patrik Gábor alelnökjelölt bemutatkozása és motivációja 

 
Géczy Patrik Gábor vagyok, másodéves geológus hallgató. Immár ötödik éve a Vezér Úti Kol-

légium lakója és közösségének oszlopos tagja. 

Az elmúlt években aktív résztvevője voltam a kollégiumi életnek, programoknak. A TTK HÖK-

ben is tagja vagyok egy rendezvényszervezésért felelős munkacsoportnak, így ez a terület 

nem ismeretlen számomra. A diákbizottság többi tagjával, illetve az intézmény dolgozóival is, 

jó kapcsolatot ápolok, ezáltal könnyen megy velük a csapatmunka. Tapasztalataimmal ezen-

túl a diákbizottság alelnökeként szeretnék hozzájárulni, hogy az itt lakó kollégistáknak minél 

kellemesebb lakhatást tudjon ez a kollégium biztosítani. 

Mivel tagja voltam a Kollégiumi Hallgatói Önkormányzatnak, betekintést nyerhettem a kollé-

gium életével foglalkozó Diákbizottság háttérmunkájába. Munkámmal elsősorban az itt lakó 

kollégistákat szeretném segíteni, mivel saját bőrömön is tapasztalom azokat az esetleges 

problémákat, amelyekkel ti is találkozhattok, a mindennapok során 

Bármilyen kérdéssel, kéréssel nyugodtan forduljatok hozzám bizalommal, és ígérem, hogy 

elősegítem a mihamarabbi megoldását. Munkám során szeretném továbbá az elnök munkás-

ságát támogatni, annak érdekében, hogy minél jobb programokkal tudjunk meglepni titeket, 

az év során. Emellett célom, hogy egy befogadó, egymást segítő, közösség jöhessen létre a 

kollégiumon belül.  



   

 

 

 

Szakmai program 

 

Rendszerváltoztattatás 

 Szeretnénk újjászervezni az előző elnökök Diákbizottsági működésirendszerét, a haté-

kony DB váltás elősegítésére. A jelenlegi elnök már előkészítette és elkezdte a tevékenységek 

menetének leírását, bemutató videókat készíteni hozzájuk, ezeket szeretnénk kiegészíteni 

minden referensi területre és segítséget biztosítani minden új DB tagnak. Ezzel párhuzamosan 

tervünk szorosan együttműködni az újrainduló UPK bizottsággal, a képzésünkbe integrálni a 

központi elemeket is, illetve az alapján kiegészíteni a sajátunkat. 

Közösség prezerválás 

 A kollégiumról kialakult egy rossz kép az eltésekben, így akik felvételt nyernek, sokan 

akarják elcserélni a férőhelyüket, sokan inkább visszamondják azt. Ezt szeretnénk megváltoz-

tatni a kommunikációs referens segítségével, a programok és fejlesztések folyamatos bemu-

tatásával, promóciójával a különböző közösségioldalainkon, ezeket a platformokat fejleszteni 

és újakat bevonni.  

 Létrejött egy összetartó közösség, a vénrókák ragaszkodnak a kolihoz, ők is sokat segí-

tenek a programokon és az újak bevonásában, azonban túlnagy elköteleződésnek gondolják a 

DB-s csatlakozást, ezt a tévhitet is szeretnénk megdönteni bennük, bemutatni a rugalmassá-

gunkat és népszerűsíteni köztük a szervezetet.   



   

 

 

 

Rendezvények megújítása 

 Nagysikerű események a Rókaavató és Vezér napok - ezeket szeretnénk tovább vinni, 

ezek mellett pedig újakat hagyományosítani, illetve szeretnénk erősíteni a többi kollégiummal 

való együttműködést és közös programokat szervezni velük. Az intézményben együtt működő 

partnerünk a Vezér Hallgatói Egyesület, szeretnénk megtartani velük a jó kapcsolatot, kölcsö-

nösen segíteni népszerűsíteni és lebonyolítani egymás programjait.  

Felújítások 

 Folyamatosan folynak a fejlesztések, az összes fürdő felújítására szeretnénk minél ha-

marabb sort keríteni, igényeket felmérni mivel folytassuk. Arra törekszünk, hogy olyan beru-

házások jöjjenek létre a kollégiumban, amiket a hallgatók ténylegesen hasznosnak látnak és 

nem pedig felfúratni egy n+1. fogast minden szobába. 

 

 

 

Nyitottak vagyunk minden véleményre, javaslatra, és szeretnénk, ha együtt dol-

goznánk egy olyan közösségen, amely mindenkinek otthont jelent. 

Köszönjük a bizalmatokat, és reméljük, hogy támogatjátok jelöltségünket! 

 

 

Zemjánszki Ákos        Géczy Patrik 

Elnökjelölt         Alelnökjelölt 
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